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درمکتب امام

به یاد شهادت مظلومانه زائران خانه خدا به دست آل سعود
خنجری در قلب جهان اسلام

اگر مى خواستيم به جهان اسلام ثابت كنيم كه كليدداران كنونى كعبه لياقت 

ميزبانى سربازان و ميهمانان خدا را ندارند و جز تأمين امريكا و اسرائيل و تقديم 

منافع كشورشان به آنان كارى از دست شان برنمى آيد، بدين خوبى نمى توانستيم بيان 

كنيم و اگر مى خواستيم به دنيا ثابت كنيم كه حكومت آل سعود، اين وهابي هاى 

پست بي خبر از خدا، بسان خنجرند كه هميشه از پشت در قلب مسلمانان فرو 

رفته اند، به اين اندازه كه كارگزاران ناشى و بى اراده حاكميت سعودى در اين قساوت 

و بى رحمى عمل كرده اند، موفق نمى شديم و حقا كه اين وارثان ابى سفيان و ابى لهب 

و اين رهروان راه يزيد روى آنان و اسلاف خويش را سفيد كرده اند.
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سرویس سیاسی ـ
مدعیان اصلاح طلبی طرح سوال  از رئیس جمهور را فرصتی طلایی برای بهره برداری نامشروع سیاسی از روحانی 

قرار داده اند.
روزنامه آرمان در مطلبی نوشت: »روحانی باید در صحن علنی مجلس به مردم بگوید   ای مردم عده ای در کشور 

درصدد به زانو درآوردن دولت منتخب شما هستند. او باید درباره آنها که دولت پنهان هستند افشاگری کند.«
 ترفند نخ نما برای پوشاندن ناکارآمدی

یکی از انتقادهای جدی به دولت یازدهم این بود که مجموعه دولت در اغلب موارد با پروژه های جنگ روانی، گفتاردرمانی 
را بر اقدام و عمل ترجیح می داد. در این روش حل مشکلات اساسی به آینده - مانند دوران پسابرجام - حواله داده می شد و 
اقدام قابل توجهی انجام نمی شد. علاوه  بر این تمامی مشکلات و کم کاری ها را به دولت قبل و منتقدان دولت حواله می داد 
و برای حل آن راهکار ارائه نمی کرد. در نهایت دولت با دوقطبی سازی و دامن زدن به مجادلات غفلت آور، ذهن مردم را از 

مطالبه کارنامه و کارآمدی دولت منحرف می کرد.
در طول چهارسال نخست دولت یازدهم با فرافکنی به نام »دولت قبل« مواجه بودیم و اکنون در حالی که یک سال از 
دوره دوم دولت تدبیر و امید می گذرد، متاسفانه فرافکنی ها برای پوشاندن ناکارآمدی و عدم برنامه داشتن دولت همچنان 
ادامه دارد و در شــکل جدید فرافکنی دولت و حامیانش با ترفندی نخ نما با چیزی خیالی به نام »دولت پنهان« روبه رو 
هستیم. مدعیان اصلاحات طرح سؤال از رئیس جمهور را فرصتی طلایی برای تله گذاری و بهره برداری نامشروع سیاسی از 

روحانی قرار داده اند تا به اهداف باندی خود نائل شوند.
زیرآبی ضدانقلاب در پروپاگاندایی به وسعت خزر!

روزنامه ایران در شماره روز پنجشنبه در سرمقاله خود نوشت: »کنوانسیون تعیین رژیم حقوقی دریای خزر در حالی 
به امضای سران 5 کشور ساحلی دریای خزر رسیده است که پیرامون بحث مالکیت ایران از این دریا پس از فروپاشی 
شوروی سابق مباحث زیادی مطرح شده است. بسیاری از منتقدان در حالی به این موضوع می پردازند که به نظر می رسد 
از گذشــته تاریخی دریای خزر و مفاد معاهدات گلستان و ترکمانچای مطالعه دقیقی نداشته اند. پیشینه رژیم حقوقی 
دریای خزر به دو عهدنامه گلستان و ترکمانچای که به ترتیب در سال های 1813 و 1828 منعقد شد، بازمی گردد. ایران بر 
اساس این عهدنامه ها به ویژه پیمان ترکمانچای، از داشتن نیروی دریایی نظامی در دریای خزر منع شد و تنها کشتی های 

جنگی روسیه حق حضور در دریای خزر داشتند و مجاز بودند تا سواحل ایران نیز حرکت کنند.«
ایران افزود: »ایران و روســیه پس از گذشــت نزدیک به دو قرن از امضای دو معاهده یادشده در سال های 1921 و 
1940 موافقتنامه هایی را امضا کردند که در این اسناد از دریای خزر به عنوان دریای ایران و شوروی یاد شده و به همین 
واسطه برخی از این عبارت برداشت دریای مشترک یا بحث پنجاه- پنجاه را مطرح می کنند. یعنی بر پایه این اسناد، 
گفته شده است که دریای خزر، دریای ایران و شوروی است و هر دو کشور می توانند به طور مساوی از آن بهره برداری 
کنند. اما چرا بر اساس این اسناد، سهم ایران نمی تواند 50 درصد باشد؟ اول اینکه این اسناد هرگز درباره حق مالکیت 
ایران و شوروی بر بستر و زیربستر دریای خزر صراحت نداشته است و این بحث را مسکوت گذاشته است. دوم آنکه اگر 
دریای خزر به استناد قراردادهای 21 و 40 براساس 50 درصد برای ایران و 50 درصد برای 4 کشور دیگر برآمده از دل 
شوروی سابق در نظر گرفته شود، دراین صورت بخش بزرگی از سواحل کشورهای قزاقستان، ترکمنستان و جمهوری 
آذربایجان در محدوده ایران قرار می گیرند و عملاً چنین مدلی امکانپذیر نیســت و برخلاف قواعد حقوق بین المللی و 

تمامیت ارضی این کشورهاست.«
گفتنی است، با وجود اینکه در کنوانسیون رژیم حقوقی دریای خزر که چند روز قبل نهایی شد، تفاهمی درباره بستر 
و زیر بستر و در مجموع تحدید حدود دریای خزر وجود نداشت و به مذاکرات آتی مؤکول شد، بنگاه های دروغ پردازی 
ضدانقلاب خبرها و شایعات ساختگی را پمپاژ کردند و با دامن زدن به پروپاگاندای رسانه ای مدعی شدند که ایران از سهم 
50 درصدی خود در دریای خزر دست کشیده است! حامیان رژیم طاغوت که استان بحرین را از ایران جدا کرد، در برابر 

جمهوری اسلامی ایران که هشت سال جنگید و یک وجب خاک نداد، ژست منافع ملی گرفته اند!
مقایسه دردناک میان عملکرد دو دولت

روزنامه اعتماد در گزارش تیتر یک خود به موضوع آنچه این روزها در ترکیه می گذرد پرداخته و در اقدامی قابل تامل 
عنوان »غرور و تعصب« را برای این گزارش انتخاب کرده است؛ گزارشی که محتوای آن، روایتی از اقدامات ترکیه ای ها در 

نبرد اقتصادی با آمریکا است.
اگرچه در ابتدای این گزارش به مقایسه واکنش مردمان ایران و ترکیه در روزهای جنگ دلار پرداخته شده است: »باز 
هم در دو کشور واکنش متفاوت بود اما این بار برعکس آن، مردم ایران به سمت صرافي ها براي خرید طلا و ارز هجوم بردند 
تا با خرید دلار و طلا از سرمایه هاي خود حفاظت کنند و همین امر باعث شد تا ارزش پول ملي ایران روز به روز کاهش 
یابــد. امــا درطرف مقابل در روزهایي که ارزش پول ملي ترکیه یعني لیر در برابر دلار روز به روز کاهش پیدا مي کرد، مردم 
ترکیه هم جلوي صرافي ها صف کشیدند اما نه براي خرید ارز بلکه براي فروش تا بتوانند ارزش پول ملي خود را حفظ کنند. 

حال نبرد اقتصادي براي ترکیه و ایران ادامه دارد و باید دید دو کشور چگونه از این بحران خارج خواهند شد.«
در ادامه عرصه این گزارش؛ ناخواسته به مقایسه ای دردناک میان عملکرد دولت های ایران و ترکیه در روزهای بحران 
اقتصادی و کاهش ارزش پول ملی کشیده می شود: »اردوغان طي روزهاي گذشته اعلام کرده که ترکیه هدف یک جنگ 
اقتصادي است و خواستار آن شد تا ترک ها براي فروش دلار و یورو به منظور افزایش ارزش پول ملي ترکیه قدم بردارند. 
اردوغان در سخنراني که در جمع اعضاي حزب عدالت و توسعه در پارلمان سخنراني داشت، گفت: همراه با مردم به صورت 
قاطعانه در برابر رشد نرخ ارز، نرخ بهره و تورم مقاومت خواهیم کرد.« وي در ادامه افزود: »از استقلال اقتصادي مان حمایت 

خواهیم کرد.«
این نوشــتار ادامه ماجرا را این گونه روایت کرده است: »برخي رسانه هاي خبري ترکیه اي همچنین گزارش دادند در 
شــرایطي که مردم علیه آمریکا شــعار مي دادند، تاکید مي کردند که ما در جنگ اقتصادي پیروز خواهیم شد. در این بین 
حتي تصاویري از معترضان منتشــر شــده است که در حال سوزاندن دلار در ترکیه بودند و در برخي بانک ها و صرافي ها  
صف هاي طولاني براي تبدیل ارز هاي خارجي به لیر تشکیل شده بود. اردوغان همچنین روز گذشته اعلام کرد که ترکیه 
محصولات الکترونیکي ایالات متحده را تحریم کرده است. وي گفت: اگر آمریکایي ها اپل دارند، سامسونگ در طرف دیگر 
هست و خودمان در اینجا وستل هم داریم ... بعد از این سخنان گفته مي شود برخي از طرفداران اردوغان که صحبت هاي 

او را شنیدند اپل هاي خود را شکستند.«
طیف اصلاح طلب؛ با شعار اتحاد اما علیه اتحاد

همان طور که خواندید در روزهای بحران کاهش ارزش پول ملی دولت ترکیه به مردمش می گوید که حتی دلارهای 
خود را برای فروش به صرافی ها بیاورند اما در ایران دولت تدبیر و امید چه کرد: عرضه دلار و طلا را بیشتر کرد، به مسافران 
خارجی در روزهای بحران ارزی 500 تا 1000 دلار داد تا برای تفریح به خارج از کشــور بروند، دلار 4200 تومانی را با 
رانت هایی که در کار بود، به اســم واردات کالاهای ضروری به ســودجویان و مفسدان اقتصادی داد تا همچون زالو در این 

شرایط سختی جامعه بیشتر خون ملت را بمکند و فربه شوند و...
لازم به ذکر اســت که این گزارش در بخشی آورده است: »اگرچه سیاست هاي اقتصادي این کشور چالش هایي را در 
ترکیه به وجود آورد اما در عمل تحریم هاي امریکا موجب شــد تا مردم ترکیه مشــکلات را فراموش کنند و حتي احزاب 

مخالف دولت نیز پشت سر اردوغان در برابر آمریکا قرار گیرند.«
در این باره باید گفت که متاسفانه طیف موسوم به اصلاح طلب هرجا که بویی از نزدیکی و اتحاد آمده برای ویران کردن 
آن اقدام کرده است. برای نمونه پس از اظهارات رئیس  محترم جمهور، سخنرانی سردار سلیمانی در حمایت و پشتیبانی از 
روحانی صورت گرفت اما ده - دوازده نفر از نمایندگان طیف موسوم به اصلاح طلب در مجلس طی تذکری به روحانی از او 
خواستند از اظهارنظرهای مقامات »غیرمسئول«!! جلوگیری کند. همچنین آنجا که طیف منتقد، در جنگ اقتصادی با آمریکا 
به حمایت از مواضعی از روحانی آمد آنها به حاشیه سازی شدید علیه منتقدان روی آوردند. در همین اعتماد هم نوشتند. 

آقای دیپلمات! سیاست خارجی جای توهم و قصه پردازی نیست!
روزنامه شرق در یادداشتی به نوشته اخیر سید حسین موسویان درباره پاسخ مثبت به درخواست مذاکره ترامپ پرداخته 
و پیشــنهادهای وی مبنی بر دعوت ترامپ به ایران و مذاکره با وی با حضور ســردار سلیمانی و نیز قرار دادن برنامه های 

ایران شناسی برای رئیس جمهور آمریکا و... را توهم نویسنده خواند.
در این یادداشت آمده است: »فارغ از قضاوت هایی که در سال های اخیر درباره شخصیت و عملکرد جناب آقای موسویان 
به ویژه در مذاکرات هسته ای با سه کشور اروپایی منجر به موافقت نامه سعدآباد، مطرح شده و می شود، از دید من ایشان 
با سابقه مدید کار در سطوح عالی وزارت خارجه و شورای عالی امنیت ملی و با داشتن تجربه ریاست ماموریت دیپلماتیک 
)سفیر( ایران در آلمان و عضویت در هیئت مذاکره کننده هسته ای، دیپلماتی مبرز تلقی می شد. از همین رو با وجود مهاجرت 
به خارج نوعا نقطه نظرات و تحلیل های ایشان را ذی قیمت و در خور توجه می دانستم؛ اما یادداشت اخیر ایشان که متضمن 

برخی قصه پردازی ها است، مرا و لابد بسیاری افراد دیگر را دچار حیرت و شگفتی کرد.«
نویسنده در ادامه پیشنهادهای موسویان را مورد ارزیابی قرار داده و این پیشنهادها را توهم و رویاپردازی خوانده است.

در  فعــالان سیاســی  و  کارشناســان 
گفت و گوهایی با اشاره به اینکه مذاکره با آمریکا 
از روی غرض و یا جهالت مطرح می شود تصریح 
کردند: حامیان مذاکره با آمریکا از مسئولیت های 

اجرایی کنار گذاشته شوند.
رهبر معظم انقلاب در دیدار هزاران نفر از قشرهای 
مردم با اشاره به حرف های بی ادبانه مقامات رژیم آمریکا 
درباره تحریم، جنگ و مذاکره فرمودند: »تأکید می کنیم 
جنگ نخواهد شد و مذاکره نخواهیم کرد«، کارشناسان 
و فعالان سیاسی با اشاره به این بیانات تصریح کردند 
که حامیان مذاکره با آمریکا مغرض و یا جاهل هستند 
و بایستی چنین افرادی از مسئولیت های اجرایی کنار 

گذاشته شوند.
لطف الله فروزنده 
معاون پارلمانی دولت 
دهم درباره فرمایشات 
انقلاب  معظم  رهبر 
مبنــی بــر اینکــه 
شد  نخواهد  »جنگ 
و مذاکــره نخواهیم 
اظهارداشت:  کرد«، 

متأســفانه امروز عده ای به رغم دشمنی  آمریکایی  که 
تمام توانش را بســیج کرده کشــور ما را از بین ببرد، 
تحریم ها و فشارهایی که علیه ملت ایران دارد و از همه 
ظرفیت خود هم استفاده می کند جاهلانه یا مغرضانه 

بحث مذاکره با آمریکا را مطرح می کنند.
وی ادامه داد: شیوه مذاکره آمریکایی ها معلوم است 
آنها می خواهند هرچه می توانند قدرت ایران را کم کنند 
و از ظرفیت های سازمان های بین المللی برای کارشان 
اســتفاده کنند پس به طور مشخص معلوم شده که 
آمریکا دشمن است و به هیچ وجه با این دشمن نباید 
مذاکره کرد و احساس ضعف داشت بلکه باید با قوت 

و قدرت در مقابلش ایستاد.
یک سر سوزن برای آمریکایی ها

 تعهد و شرف ارزش ندارد 
حجت الاســلام 
اکرمــی  ســیدرضا 
رئیس شورای فرهنگی 
نهاد ریاست جمهوری 
نیز در رابطه با مذاکره 
با آمریکا خاطرنشان 
کــرد: در این زمینه 
د  خــو مشــکل 

آمریکایی ها هســتند، ترامپ یک طور حرف می زند، 
وزیــر خارجه اش یک طور دیگر و دیگران به شــکل 

دیگر؛ 40 سال است ما آمریکایی ها را آزمایش کرده ایم 
و می دانیم حتی یک سر سوزن برای آنها قانون، تعهد و 
شرف ارزش ندارد مخصوصا ترامپ که از همه رؤسای 

جمهور آمریکا طماع تر، حریص تر و باج گیرتر است.
الهــام امین زاده 
حقوقــی  معــاون 
در  رئیس جمهــور 
با  نیز  یازدهم  دولت 
بیان اینکه وقتی آنها 
شروع به فضاسازی ها 
ی  هــا هو هیا و 
کردند  بین المللــی 

طرف مقابل را وادار به پذیرش می کنند، اظهارداشت: 
در واقــع آن چیزی که از ایــران می گیرند اقدام های 
قطعی و عینی اســت و آن چیــزی که طرف مقابل 
می دهد حتی نسیه نیست بلکه وعده است و در یک 
شرایط خاصی فرض کنیم جابه جایی رئیس جمهور یا 
هر اتفاق دیگری زیر آن می زند؛ اینها مراحلی است که 

قابل پیش بینی است. 
وی با تأکید بر اینکه دولتمردان باهوش و واقع بین 
قاعدتاً در پروســه ای که از پیش می دانیم چه اتفاقی 
می افتد وارد نمی شوند، تصریح کرد: آنها باید بپذیرند 
کشور قدرتمندی با آنها وارد مذاکره شده و طرف ایرانی 

باور داشته باشد با چنین اقتداری صحبت می کنند.
آمریکا وعده می دهد

 اما امتیاز نقد می گیرد
محمداسماعیل سعیدی نماینده تبریز نیز با تاکید 
بر بدعهد بودن آمریکا و عدم امکان مذاکره با این کشور 
اظهارداشت:  کسانی که موضوع مذاکره را در شرایط 
فعلی کشور مطرح می کنند یا تحلیل درستی از اوضاع 
بین الملل و سیاســت ها و استراتژی آمریکا ندارند و یا 
اینکه نســبت به این موضوعات مطلعند و خود را به 
جهالت زده اند و یا اینکه خائن هستند و آب به آسیاب 

دشمن می ریزند.
اعزازی  ضیاءالله 
نماینــده بناب نیز با 
غیرقابل  بــر  تاکید 
آمریکا  بودن  اعتماد 
اظهارداشت:  آمریکا 
مذاکرات  در  همواره 
و معاهداتــش با ما 
بدعهد بوده و امتیاز 

نقــد را گرفته و به جــای آن وعده داد و به وعده های 
خود هم عمل نکرده است.

محمد قمی نماینده پاکدشت و عضو فراکسیون 

امید مجلــس نیز با 
غیرقابل  بــر  تاکید 
آمریکا  بودن  اعتماد 
آمریکا  اظهارداشت: 
در طول ســال های 
ی  ا بــر شــته  گذ
چندمین بار نشــان 
داده برای ملت ایران 

قابل اعتماد نیست و در نزد مردم ایران پیشینه قابل 
قبولی ندارد. وی با بیان اینکه با توجه به شیطنت های 
مکرر آمریکا ملت ایران از این کشور بیزار است، افزود: هر 
کس آزموده شده را دوباره بیازماید پشیمان خواهد شد.

هدف آمریکا از مذاکره با ایران
 هموارسازی مسیر برای فشارهای بیشتر است

ضــا  ر محمد
نماینده  منصــوری 
ساوه نیز با تأکید بر 
اینکه سابقه مذاکرات 
آمریکا  با  کشــورها 
نشــان می دهد این 
بسیاری  در  کشــور 
خــود  توافقــات  از 

بدعهدی نشان داده است، گفت: به عنوان مثال لیبی 
و عــراق نتیجه اعتماد خود به آمریکایی ها را دیدند و 
در حالیکه با گرفتن وعده هایی نسیه از این کشور، نقداً 
تجهیزات نظامی خود را به خارج منتقل کردند و خود 
را خلع سلاح کردند، مورد تهاجم آمریکا قرار گرفتند. 
محمدرضا منصوری با اشاره به اینکه آمریکایی ها 
می خواهند خوابی را که برای لیبی و عراق دیدند برای 
ایران هم ببینند، گفت: هدف آنها از پیشنهاد مذاکره 
با ایران از بین بردن بنیه دفاعی و موشــکی ایران به 
قصد هموارسازی مسیر فشار بیشتر بر کشورمان است. 

قوی شدن ایران از درون، آمریکا را 
محتاج توافق با ایران می کند

عضو کمیسیون 
امــور  و  شــوراها 
مجلــس  داخلــی 
نیز  اسلامی  شورای 
با ذکر اینکه مذاکره 
یک کشــور قوی با 
را  کشــوری که آن 
می پندارد  ضعیــف 

هیچ ســودی برای طرف دوم ندارد،  خاطرنشان کرد: 
صرفــاً در صورتی که ایران قوی تر شــود می توان به 
گفت وگو با آمریکا فکر کرد و الِّا در مَثَل، گرگ میش 

را خواهد خورد.
محمدرضا صباغیان بافقــی در ادامه گفت: اگر ما 
خود را از درون قوی کنیم در آن صورت آمریکایی ها 
خودشان برای مذاکره به دنبال ما می دوند و التماس 
می کننــد، در حالی که امروز چون تصور می کنند ما 
ضعیف تر هستیم می کوشند ما را به دنبال خود بکشند.

آمریکا به مذاکره »بده -بستانی«
 اعتقادی ندارد

حمیدرضا آصفی 
وزارت  ســخنگوی 
خارجه دولت اصلاحات 
آمریکایی ها  می گوید: 
که  مذاکــره ای  برای 
مبتنی بر بده - بستان 
ندارند،  آمادگی  باشد 
می گویند  آنهــا  بلکه 

دستاورد مذاکره، همان چیزی باشد که ما قبل از مذاکره 
در نظر گرفته ایم.

سیدامیرحسین 
قاضی زاده هاشــمی 
نماینده مشهد و عضو 
هیئت رئیسه مجلس 
آمریکایی ها  گفــت: 
بنــا ندارند چیزی را 
ایران  به نفع ملــت 
محقــق کننــد و با 

چنین پیش فرض ذهنی وارد مذاکره می شوند. بنابراین 
مذاکره با آمریکایی ها هیچ فایده  و نتیجه درستی ندارد.

حامیان ادامه مذاکره با آمریکا
 نباید در مسئولیت های اجرایی قرار بگیرند

حجت الاســلام  
والمســلمین عسگر 
دیرباز نماینده مجلس 
نیز  رهبری  خبرگان 
در گفت و گو با تسنیم 
با بیــان اینکه طبق 
فرمایش رهبر انقلاب 
مذاکــره مجــدد با 

آمریکا عقلانی نیست، خاطرنشان کرد: به نظر من یکی 
از ویژگی های حکومت اسلامی این است که باید منویات 
رهبری اجرا شود و رهبری هم در صحبت های اخیرشان 
بیان کردند که با دلایل متقن و تجربه گذشته مذاکره با 
آمریکا عقلانی نیست لذا کسانی که می خواهند سلیقه ای 
عمل کرده و دوباره مذاکره با  آمریکا را پیگیری کنند، 

نباید در مسئولیت های اجرایی قرار بگیرند.

کارشناسان و فعالان سیاسی:

حامیان مذاكره با آمریکا
از مسئولیت های اجرایی كنار گذاشته شوند

بقیه از صفحه2
او درباره »هوک« که قرار است مسئولیت این گروه 
را بــر عهده بگیرد نیز گفــت: »از زمان اعلام تصمیم 
رئیس جمهور )ترامپ( برای خروج از توافق )هسته ای( 
در ماه مِی، برایان هوک نقش مهمی در شــکل دادن 
به راهبرد ما برای اعمال حداکثر فشــار دیپلماتیک و 

اقتصادی علیه ایران، ایفا کرده است«.
»هوک« 49 ساله در دوران »رکس تیلرسون«، وزیر 
خارجه سابق آمریکا به عنوان مدیر دفتر برنامه  ریزی های 
سیاســی وزارت خارجه منصوب شــد. این در حالی 
بــود که تا آن زمان، به عنوان یکی از مخالفان ترامپ 

شناخته می شد.
او یکی از افراد دخیل در تشــکیل سازمانی به نام 
»John Hay Initiative« بود؛ این گروه متشــکل 
از مشــاوران سیاســت خارجی »میت رامنی«، نامزد 
حزب جمهوری خواه در انتخابات سال 2012 بود و در 
انتخابات ســال 2016 با نگارش نامه ای که به امضای 
121 نفر از شخصیت های حزب جمهوری خواه رسید 

با ریاست جمهوری ترامپ مخالفت کرد.
هوک  قبل تر از آن در دولت »جورج دبلیو بوش« 
در سمت های مختلفی از جمله دستیار وزیر خارجه در 
سازمان های بین المللی، دستیار ارشد سفیر آمریکا در 
سازمان ملل، دستیار ویژه رئیس جمهور آمریکا و غیره 

انجام خدمت کرده بود.
رئیس  گروه »اقدام علیه ایران« کیست؟

در وزارت خارجه تیلرســون، نام هوک در مسائل 
مربوط به ایران زمانی بیشتر شنیده شد که او سرپرستی 

کارگروهــی را بــه عهده گرفت که مأمــور مذاکره با 
دولت های اروپایی برای اصلاح برجام مطابق خواست 

ترامپ شده بود.
با وجود این، رســانه های بین المللــی در همان 
زمان گــزارش داده بودند دیپلمات های اروپایی که از 
اختلافات ترامپ با تیلرسون درباره برجام آگاه هستند 
در نشست هایشان با برایان هوک بارها از او پرسیده اند 
چه ضمانتی وجود دارد که توافقشان با تیم تیلرسون، 

مورد قبول ترامپ باشد. 
 بعد از اخراج تیلرســون از وزارت خارجه آمریکا 
توسط ترامپ، برایان هوک یکی از معدود دیپلمات هایی 
بود که از پاکســازی های بعدی این دســتگاه از تیم 
تیلرســون در امان ماند. برخی از ایــن موضوع را به 
شــخصیت فرصت طلب او و گرایشش برای همرنگ 

شدن با اشخاص متفاوت نسبت داده اند.
»دانیل رانده«، کارشــناس اندیشــکده مطالعات 
بین المللی و راهبــردی در مصاحبه ای مارس 2018، 
بعد از اخراج تیلرسون به درستی پیش بینی کرده بود 
برایان هوک با تیم پمپئو همساز شده و ماندگار شود.

این کارشــناس به بلومبرگ گفت: »او بسیار همرنگ 
جماعت است و این را هم می داند که دارد برای دولت 

ترامپ کار می کند.«
نگاه ابزاری هوک به مقوله حقوق بشــر و دیدگاه 
او دربــاره علم کردن ایــن موضوع به عنــوان اهرم 
فشــار علیه کشــورهای مخالــف آمریــکا از جمله 
 دیگــر نکات جالب درباره او اســت که قبلًا مســتند

 شده است.

گزارش خبری تحلیلی کیهان

تشکیل گروه اقدام علیه ایران
پاسخ آمریکا به پیام انفعال روحانی

دادســتان کل کشور گفت: قوه قضائیه تا 
ریشه کنی فساد می ایستد.

به گزارش فارس، حجت الاســلام محمد جعفر 
منتظری، در کمیسیون سیاسی اجتماعی مجلس 
خبرگان رهبری در قم گفت: دادگاه مفسدان اقتصادی 
علاوه بر علنی بودن پس از فیلمبرداری از شبکه های 

مختلف صدا و سیما پخش خواهد شد.
منتظری از تشــکیل پرونده های متعدد برای 
دانه درشــت ها و عاملان فساد اقتصادی در موضوع 
ارز، سکه، طلا و خودرو خبر داد و افزود: با توجه به 
گستردگی این پرونده ها رسیدگی به این جرائم زمان 
بر خواهد بود اما به این معنا نیست که از حق قانونی 

خود کوتاه بیاییم.
وی با اشــاره به این که شعبه های ویژه و قضات 
مجرب و کاردان در ســطح کشور برای رسیدگی به 
پرونده های فاسدان اقتصادی در نظر گرفته شده است، 
خاطرنشان کرد: همانگونه که مقام معظم رهبری در 
پاســخ به نامه ریاست قوه قضائیه بر سرعت و اتقان 
تاکید داشتند، دستگاه قضایی با رعایت این دو اصل 

به این پرونده ها رسیدگی خواهد کرد.
دادســتان کل کشــور ادامه داد: به ملت ایران 
اطمینــان می دهیم که قوه قضائیــه با اجازه ای که 
رهبری صادر فرمودند با هجمه ســنگین تری علیه 
اخلالگران اقتصادی وارد صحنه شــده است و این 

مبارزه را تا ریشه کنی فساد ادامه خواهد داد.
منتطری به منفعت طلبان و سودجویان اقتصادی 
هشــدار داد که دســت درازی آنها به اموال مردم و 
بیت المال با پاســخ قاطع دســتگاه قضایی مواجه 

خواهد شد.
نائب رئیس کمیسیون سیاسی اجتماعی مجلس 
خبرگان رهبری هم در این جلســه گفت: مجلس 
خبرگان بر اســاس تاکیدات مقــام معظم رهبری 
حق مطالبه گــری دارد و در هر مقطع به اقتضائات 
کشور مسئولین مربوطه را برای پاسخ گویی به این 

کمیسیون دعوت خواهد کرد.
حجت الاســلام حسینی شــاهرودی افزود: در 

کمیسیون امروز، دادستان کل کشور به دغدغه های 
نمایندگان که برگرفته از مطالبات مردمی است در 
موضوع برخورد با موضوع مفاسد اقتصادی و فضای 

مجازی پاسخ داد.
وی یادآور شد: مجلس خبرگان با برگزاری این 
نشست ها به دنبال ارائه راهکارهایی است که مشکلات 
و دغدغه هــای مردم را کاهش دهد و درواقع بازوی 

حمایتی برای نهادهای تصمیم گیر باشد.
در بخش دیگری از جلســه حسین صمصامی 
اقتصاددان و عضو هیئت علمی دانشگاه شهید بهشتی 
مسائل اقتصادی، بسته ارزی بانک مرکزی و تحولات 

بازار و سکه و ارز را مورد بررسی و ارزیابی قرار داد.

دادستان کل کشور:

دادگاه علنی مفسدان اقتصادی از صدا و سیما پخش می شود

در تماس تلفنی با همتای پاکستانی 
لاریجانی:همکاریمستمرتهرانواسلامآباد

بهثباتوآرامشمنطقهکمکمیکند
رئیس مجلس ایران ضمن تبریک به همتای پاکستانی خود برای رسیدن به 
ریاست مجلس ملی این کشور، همکاری  مستمر دو کشور را در راستای کمک 

به برقراری آرامش در منطقه مؤثر دانست.
علی لاریجانی رئیس مجلس شــورای اســلامی در تماس تلفنی با »اسد 
قیصر« انتخاب وی به عنوان رئیس مجلس ملی جمهوری اســلامی پاکستان 

را تبریک گفت.
رئیس مجلس با ابراز خرســندی از روند رو به رشــد مناسبات دو کشور 
مسلمان در عرصه های مختلف، بر توسعه ارتباطات پارلمانی فیمابین تأکید کرد.

لاریجانی با اشاره به تحولات منطقه افزود: جمهوری اسلامی ایران و پاکستان 
دو کشــور مهم و تأثیرگذار در جهان اسلام و منطقه می  باشند و رایزنی های 

مستمر فیمابین می تواند به برقراری ثبات و آرامش منطقه کمک کند.
به گزارش تسنیم، رئیس مجلس شورای اسلامی در پایان، بر بهره گیری 
از ظرفیت های اقتصادی و کشاورزی در ایران و پاکستان در راستای منافع دو 

ملت تأکید کرد.
 اسد قیصر رئیس مجلس جدید ملی جمهوری اسلامی پاکستان نیز در ادامه 
این گفت وگوی تلفنی با قدردانی از رئیس مجلس شورای اسلامی، گفت: روابط 
دیرینه، فرهنگی و مذهبی دو کشور پشتوانه محکمی برای ارتقا سطح مراودات، 

به ویژه روابط پارلمانی میان مجالس پاکستان و ایران می باشد.
وی بر لزوم اهمیت تقویت و تحکیم همکاری میان کشــورهای اسلامی 
افزود: پاکستان از هرگونه اقدامی در راستای وحدت میان کشورهای اسلامی 

و برقراری صلح در منطقه حمایت می کند.
رهروانطولانیترینمسیرپیادهرویاربعین

ازمشهدبدرقهشدند
رهروان طولانی ترین مسیر پیاده روی اربعین از مشهد تا کربلا در قالب 
کاروان مردمی »انصار الحسین)ع(« طی مراسمی در مجتمع اسلامی حضرت 
بقیةالله الاعظم )عج( مشهد توسط مردم و تولیت آستان قدس رضوی بدرقه 

شدند. 
مســئول مجتمع اســلامی حضرت بقیهًْ الله الاعظم )عج( مشهد به ایرنا 
گفت: اعضای این کاروان پس از زیارت بارگاه منور حضرت امام رضا)ع( راهی 

کربلا می شوند.
محمد رجبی افزود: این کاروان قدیمی ترین کاروان پیاده روی اربعین است 
که برای هجدهمین ســال متوالی مسیر 2600 کیلومتری مشهد تا کربلا را 

طی می کند.
وی اظهار داشت: اعضای این کاروان را 70 نفر از مردان تشکیل می دهند 
که کمترین ســن در بین آنان را نوجوان 15ساله و بیشترین سن را پیرمرد 

70 ساله دارد.
مدیر کاروان انصارالحسین)ع( ادامه داد: هزینه ویزا، لباس و تغذیه طول 
مســیر بر عهده زائرین اســت و خیرین نیز در تامین هزینه های سفر آنان را 

کمک می کنند.
وی گفت: اعضای این کاروان طی دو ماه به صورت پیاده از پنج اســتان 
کشور عبور می کنند و پس از عبور از مرز شلمچه راهی کربلا شده و دو روز 
مانده به اربعین به زیارت مرقد مطهر حضرت امام حسین)ع( مشرف می شوند.

وی اظهار داشت: آنان در بازگشت با خودرو به مرز شلمچه رسیده و با قطار 
به مشهد باز می گردند و در این شهر مورد استقبال قرار می گیرند.

وزیر آموزش و پرورش:
ساعاتدرسیپایههایچهارمتانهم

کاهشمییابد
وزیر آموزش و پرورش گفت: از آغاز سال تحصیلی جدید ساعات درسی 

دوره دوم ابتدایی و دوره اول متوسطه دو ساعت در هفته کاهش می یابد. 
به گزارش ایرنا، ســید محمد بطحایی در مراسم گرامیداشت یکصدمین 
سالگرد تاسیس آموزش و پرورش گناباد در این شهرستان خراسان رضوی افزود: 
ساعات کاهش یافته از درس به فعالیتهای فوق برنامه و آشنایی دانش آموزان با 

ظرفیتهای هر منطقه اختصاص می یابد.
وی اظهار داشــت: لایحه نظام رتبه بندی معلمان نیز آماده شده و اواخر 

هفته ]جاری به دولت ارائه می شود.
وزیر آموزش و پرورش گفت: در صورت تصویب این لایحه مسیر شایسته 
سالاری در آموزش و پرورش هموار شده و با پرداخت حقوق متناسب با رتبه، 

بهره وری در این بخش افزایش می یابد.
وی اظهار داشــت: در این راستا مدیریت مدارس مورد توجه قرار دارد و 

اختیارات ابتکاری مدیران برای کاهش مشکلات افزایش می یابد.
وی ادامه داد: آموزش و پرورش هنوز با کمبود بسیار امکانات و تجهیزات 
مواجه است و معلمان به عنوان رکن مهم تعلیم و تربیت کشور با تنگناهای 

معیشتی دست به گریبان هستند.
بطحایی اظهار داشت: آزمون های مستمر و سیطره مطلق آموزش در دوره 
ابتدایی باید کاهش یابد و دانش آموزان این مقطع در کنار تحصیل به فعالیتهای 

فوق برنامه و گروهی بیشتر بپردازند.
وی گفت: تا زمانی که معلمان با مشــکلات معیشتی مواجه بوده و برای 
امرار معاش خود مجبور به داشتن شغل دوم باشند، دستیابی به اهداف سند 

تحول بنیادین آموزش و پرورش دشوار است. 
احضار و تحقیق از 4 مسئول

پروندهسقوطهواپیمایآسمانبهتهرانمنتقلشد
معاون حقوق عامه دادستان کل کشور از احاله پرونده سقوط هواپیمای 

آسمان به تهران خبر داد.
محمدجواد حشمتی درباره آخرین وضعیت پرونده سانحه پرواز تهران – یاسوج 
شرکت هواپیمایی آسمان که بهمن سال 96 اتفاق افتاد و بر اثر آن 60 مسافر و 6 خدمه 
پروازی جان خود را از دســت دادند، به تسنیم گفت: با پیگیری های خوب دادسرای 
اصفهان و بازپرس ویژه، تحقیقات مقدماتی این پرونده به مراحل نهایی و پایانی رسیده 

و در شرف صدور کیفرخواست قرار دارد.
حشمتی افزود: با توجه به اینکه محل سکونت خانواده های جان باختگان این حادثه 
عمدتاً در تهران قرار دارد، تعدادی از خانواده ها به خاطر مسئله بعد مسافت از دیوان 
 عالی کشور درخواست کردند پرونده برای ادامه بررسی و رسیدگی ها به تهران بیاید که 

دیوان نهایتاً رای داد پرونده به تهران احاله شود.
وی با بیان اینکه مقدمات احاله این پرونده به تهران در حال انجام اســت، گفت: 
به احتمال زیاد پرونده برای ادامه رسیدگی ها به دادسرای جنایی ارجاع می شود اما باز 
هم باید دید دادستان تهران چه تصمیمی می گیرد و پرونده را به کدام یکی از نواحی 

دادسرای تهران ارجاع می دهد.
معاون حقوق عامه دادستانی کل کشور، تعداد متهمان این پرونده را سه تا چهار 
نفر خواند و اظهارداشت: اینها کسانی هستند که مسئول بودند و باید به وظایف خود 
عمل و مقررات و ضوابط را به درستی اجرا می کردند. این افراد پیشتر از سوی دادسرای 

اصفهان احضار و از آنها تحقیقات لازم به عمل آمده است.
سربازآزادشده

مورداستقبالمردمقرارگرفت
سعید براتی سرباز ربوده شده خراسان شمالی پس از آزادی، عصر روز 
پنجشنبه وارد بجنورد شد و مورد استقبال گسترده مردم این شهر قرار گرفت. 
براســاس این گزارش، سعید براتی پس از 476 روز اسارت صبح روز چهارشنبه 
گذشــته به میهن بازگشت و روز پنجشنبه در آستانه سالروز بازگشت نخستین گروه 

آزادگان کشورمان، وارد بجنورد شد.
براتی پس از استقبال در بجنورد، پنجشنبه شب وارد شهر آشخانه زادگاه خود شد 

و مورد استقبال مردم این دیار قرار گرفت. 
ســعید براتی، ســرباز گروگان گرفته شده توسط  اشــرار در عملیات تروریستی 
اردیبهشت ماه 96 در میرجاوه است که با تلاش فرماندهی نیروی انتظامی جمهوری 
اســلامی ایران، ستاد کل نیروهای مسلح و دستگاه های امنیتی و ماموران انتظامی و 

مرزبانی و سربازان گمنام امام زمان به آغوش خانواده بازگشت.

وزیر کشور با بیان اینکه دشمن تلاش می کند 
را  اعتراض ها  و  نارضایتی  اجتماعی،  تنش های 
به ناامنی تبدیل کند گفت: ملت ایران همیشه 
امنیــت را به عنوان یک اصل در این کشــور 
می داند و به هیچ وجه اجازه نمی دهد تا امنیت 

دچار خدشه شود. 
به گزارش ایرنا، عبدالرضا رحمانی فضلی در نشست 
بررسی مسائل اقتصادی اصفهان افزود: آمریکا اقتصاد 
را پاشنه آشیل ما کرده و بعد از 40 سال هنوز هم از 

نفت ضربه می خوریم.
وی همچنین گفــت: 74 تا 80 درصد مردم در 
نظرســنجی که انجام شــده از عملکرد دستگاه های 
امنیتی، نظامی و انتظامی کشور اعلام رضایت داشته اند.
رحمانی فضلی افزود: امروز امنیت کشور با اقتصاد 
گره خورده و هیچ فاصله ای در این میان وجود ندارد و 
آسیب های اجتماعی و مسائل اقتصادی در صورت عدم 

درمان به نا امنی منجر خواهد شد.

وی با بیان اینکه باید با تفویض اختیار به مناطق 
و استان ها بر مشکلات غلبه کنیم گفت: هیچ کشور 
توسعه یافته ای با نظام متمرکز وجود ندارد در حالی که 
در کشور ما 174 مورد اختیار به استانها داده شده اما 
حدود یکهزار اختیار هنوز باقیمانده که تصمیم گیری 

در مورد آنها در مرکز انجام می شود.
وزیر کشــور گفت: 70 درصد مسائل و مشکلات 
موجود در اســتانها با ارائه اختیارات به آنها قابل حل 

است.
رحمانی فضلی افزود: استان اصفهان با توجه به 
منابع و درآمدها، قــدرت اداره خود را دارد و نه تنها 
می تواند خودش را اداره کند بلکه می تواند به عنوان 

معین دو استان دیگر نیز عمل کند.
وی افزود: همه اســتانهای کشور از این ویژگی و 
توانایــی برخوردارند و باید تلاش کنیم تا از این نظام 
اداری خلاص شویم و نظام بودجه ریزی و برنامه ریزی 

کشور را به سمت استفاده از مردم پیش ببریم.

وزیر کشور:

دشمن درصدد تبدیل نارضایتی به ناامنی است

وزیر فرهنگ و ارشــاد اســلامی گفت: 
موضوع تنظیم و متعادل ســازی قیمت کاغذ 
در کارگروه های تخصصی در دست بررسی و 
این حوزه نیازمند بازاری مطمئن از نظر قیمت 
و دسترسی به عنوان یکی از کالاهای اساسی 

است. 
بــه گزارش ایرنا، ســیدعباس صالحی در جمع 
هنرمندان اســتان زنجان افزود: در حوزه کاغذ هم 
اتفاقــات مختلفــی را دنبال کردیــم، کارگروه های 
تخصصی شــکل گرفت و مقرر شد کاغذ از کالاهای 

اساسی قرار بگیرد و ارز مورد نیاز آن تامین شود.
این مســئول با بیان اینکه اکنــون بازار گرفتار 
التهابات است، تصریح کرد: اگر کاغذ را به عنوان یکی 
از حلقه های اتصالی فرهنگ مطلوب کشور قرار دهیم، 
اتفاقات مختلفی انجام می شود که یکی از دغدغه های 
جدی وزارت اســت و امیدواریم با شرایط بهتری در 

هفته های آینده با بحث کاغذ روبه رو شویم.
وی به بحــث اصناف فرهنگ و هنــر در نظام 
صنفی اشــاره کرد و افزود: تکلیف شــده است که با 
همکاری صنوف لایحه جامعه نظام صنفی به دولت 
ارائه تا مشکل هنرمندان برای دریافت مجوز کسب 

هم مرتفع شود.
وی یادآور شــد: هم اکنون حجم قابل توجهی از 
کسانی که در حوزه دین، قرآن، فرهنگ، مطبوعات و 
هنر فعالیت می کنند با وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
در ارتباط هستند و طبیعی است که حجم انبوهی از 
مطالبات هم از این وزارتخانه وجود داشــته باشد اما 

در کوتاه مدت نمی توان به آنها پاسخ داد.
صالحی با بیان اینکه مشکلات بودجه ای در حوزه 
قرآنی وجود دارد، گفت:  اشــکالی که وجود داشت و 
دارد، بودجه قرآنی در اختیار فقط اســمی بوده و هر 
ساله به علل مختلف فقط بر روی کاغذ ثبت شده و 

هیچ تخصیصی نداشته است.
وی تصریح کرد: همین 600 میلیارد ریال بودجه 
سال جاری حتی اگر 30 درصد آن هم جذب شود، رقم 
قابل توجهی است اما آنچه که وجود دارد، بودجه از 
شورای قرآنی توزیع می شود اما رقم های بسیار پایینی 
تخصیــص می یابد و گاه حتی هیچ رقمی تخصیص 

داده نمی شود.
وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامی بر لزوم برگزاری 
قوی نمایشگاه کتاب تاکید کرد و از حمایت معاونت 

فرهنگی از این نمایشگاه برای سال جاری خبر داد.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:

قیمت كاغذ متعادل می شود

قم- خبرنگار کیهان:
نهمین همایش هیئت های محوری و برگزیده 
کشــوری در روزهای پنج شنبه و جمعه هفته 
گذشته با سخنرانی استادان حوزوی و دانشگاهی 
با عنــوان »مطالبه گری عدالت خواهانه« در قم 

برگزار شد.
حســن رحیم پور ازغدی در این همایش گفت: 
برگزاری مجالس روضه و شــادی بــرای اهل البیت 
علیهم السلام هدف نیست وسیله است و باید خروجی 
آن عدالت و معنویت و انســانیت و مجاهده با نفاق و 
کفار باشــد وگرنه اولین کسی که بطور رسمی برای 
امام حسین)ع( مجلس عزا و روضه برگزار کرد یزید ابن 

 معاویه بود!
رحیم پــور ازغــدی افــزود: در دوره پهلوی به 
هیئت های مذهبی قند و شــکر و چــای می دادند و 
حتی ســفارت انگلیس به آنها قمه می داد و تشویق 
می کردند که بزنید توی ســر خودتان اما کاری به کار 

ما نداشته باشید.
وی تصریــح کرد: اینها به ما درس می دهد که از 
فلسفه امامت و عاشورا منحرف شده ایم و دشمنان اهل 
بیت)ع( نیز برای عمیق تر شدن این انحراف به شدت 

فعالیت می کنند.
عضو شورای انقلاب فرهنگی با بیان اینکه خدمت 
به ضعفا و فقرا و کودکان و زنان و سالخوردگان سنت 
اهل بیت)ع( بوده است و هر جا کمک به این اقشار است 
خداوند حاضر است گفت: هیئتی که واقعاً حسینی)ع( 
باشــد باید در صف اول خدمت به این اقشار و حامی 

مظلوم باشد.
ازغدی در ادامه با ذکر داستان هایی از زندگی اهل 
بیت)ع( گفت: ائمه  ما همواره در کنار فقرا و ضعفا بوده اند 
و خــود نیز مانند فقرا زندگی می کردند به گونه ای که 
در روایات داریم روزی فضه خادم حضرت زهرا)س( در 
خواب بود و آن حضرت او را باد می زد و حتی کارهای 
خانه را با هم تقســیم می کردند و معلوم نمی شد چه 

کسی خادم و چه کسی مولا است.
در این همایش همچنیــن دکتر زاکانی و دکتر 
قدیری ابیانه نیز مطالبه گری عدالت خواهانه را تشریح 
کردند. در حاشیه این همایش از خانواده شهید مدافع 

حرم محمدحسین حدادیان تجلیل شد.

نهمین همایش
 هیئت های برگزیده كشوری

در قم برگزار شد

رئیس  سازمان امور عشایری ایران گفت: 
ســالیانه از محل درآمدهای مالیات بر ارزش 
باید  افزوده، دولت مبلغ 250 میلیارد تومان 
صرف خدمات رسانی به عشایر کشور کند و 
شاخصه های توزیع این اعتبارات در هر استان 

مشخص است. 
به گزارش ایرنا، کرمعلی قندالی، در نشســت 
شــورای عشایری کرمانشــاه که با حضور استاندار 
در سرســرای تدبیر اســتانداری برگزار شد؛ افزود: 
دســتگاه های اجرایی که موظفند خدمات شهری 
و روســتایی ارائه دهند، باید طبق آیین نامه جامع 

ساماندهی عشایر در سال 84 به جامعه عشایری نیز 
خدمت رسانی کنند.

آیین نامه جامع ساماندهی عشایر مصوب 84 در 
18 ماده 18 دستگاه اجرایی را موظف کرده همان 
خدماتی که در شهرها و روستاها به شهروندان ارائه 

می دهند به عشایر نیز باید ارائه کنند.
قندالی در ادامه اظهار داشت: تاکنون 50درصد از 
ظرفیت این آیین نامه استفاده شده و از دستگاه های 
اجرایی ذیربط در این رابطه خواست توجه جدی تر و 

بیشتری به وظایف خود داشته باشند.
وی در ادامه با  اشاره به تسهیلات ارزان قیمت 

 اشــتغال پایدار روســتایی و عشــایری گفت: این 
تســهیلات در واقع به نام عشایر ولی به کام عشایر 

نیست.
رئیس  ســازمان امور عشایری ایران اضافه کرد: 
عشــایر در این تســهیلات به عنوان اولویت آورده 
شده اند، ولی تنها کســانی که استفاده نمی کنند، 

آنها هستند.
رئیس  سازمان امور عشایری ایران با بیان اینکه 
اصلا به دنبال کار تصنعی نیستیم، گفت: 85درصد 
تسهیلاتی که امور عشایری به متقاضیان پرداخت 
می کند از محل مواد 10 و 12 تسهیلات ارزان قیمت 

خشکسالی جذب شده است.
این مقام مسئول، بانک کشاورزی کرمانشاه را 
که مصوبه دولت در باره تضامین زنجیره ای عشایری 
را رعایــت نمی کند مورد انتقاد جــدی قرار داد و 
گفت: این امر باعث متضرر شــدن عشایر استان از 

خسارات ها شده است.
وی در ادامه گفت: دولت سود و اصل تسهیلات 
ارزان قیمت  اشتغال روستایی و عشایری و همچنین 
مناطق زلزله زده را تضمین کرده و معنی ندارد بانک ها 
در پرداخت این تسهیلات به عشایر سختگیری کنند 

لذا باید تضمین های زنجیره ای را بپذیرند.

رئیس  سازمان امور عشایری کشور:

250 میلیارد تومان به عشایر تعلق گرفت

و شهرســازی گفت:  راه  وزیر  معاون 
امسال 20 بیمارستان با چهارهزار تخت به 
مجموع تخت های بیمارستانی کشور افزوده 

می شوند. 
محمدجعفر علیزاده، در بازدید از بیمارستان 
سینای مراغه در گفت و گو با ایرنا افزود: این مراکز 
درمانی با حدود پنج هــزار میلیارد ریال اعتبار 
ساخته شده و در سالجاری به بهره برداری می رسد. 
وی ادامه داد: از ابتدای ســال تاکنون ســه 
بیمارســتان در شهرســتان های بانه، بروجرد و 
قرچک به بهره برداری رســیده و 9 بیمارستان 
دیگر نیز در حال تجهیز است که به زودی افتتاح 

خواهند شد. 
وی با  اشاره به روند پایانی فاز اول بیمارستان 
سینای مراغه گفت: این فاز از این بیمارستان در 
قالب 130 تخــت با 460 میلیارد ریال به اتمام 
رسیده و تحویل وزارت بهداشت و دانشکده علوم 
پزشکی شده و در زمان حاضر در مراحل پایانی 

تجهیز قرار دارد. 
معاون وزیر راه و شهرسازی افزود: با توجه به 
نیازهای این شهرستان و براساس استانداردهای 
سازمان جهانی بهداشت، برخی تغییرات در فاز 
اول آن از جملــه افزایش تخت هــای اورژانس، 
اتاق های عمل و بخش زایمان توســط پیمانکار 

اجرایی می شود. 
وی ادامــه داد: همچنین فــاز الحاقی این 
بیمارستان در قالب 2 فاز عقد قرارداد شده و در 
حال اجراســت و از 30 درصد پیشرفت فیزیکی 

برخوردار است. 
علیزاده اضافه کرد: در فاز سوم این مرکز درمانی 
نیــز امکاناتی از جمله آمفی تئاتر، محل اســکان 
پزشکان، بخش آموزشی و باند فرود هلیکوپتر برای 

مواقع اضطراری پیش بینی شده است. 
وی افزود: با تجهیز این بیمارســتان توسط 
بهره بردار، این مرکز درمانی در آینده ای نزدیک 

افتتاح می شود. 

چهارهزار تخت
 به ظرفیت بیمارستان ها 

افزوده می شود


